
 
Referat Styremøte nr 6/2022 –  

20.09.2022 kl 12:00-16:30 – Asker 

Til stede: Jon Ragnar Krogstad (JRK), Ola Bøe (OB). Asle P. Johansen (APJ), Tina Lindvall Selstad 
(TLS), Signe Høstbjør (SBH),  

På nett: Geir Dalen (GD) og Bente Hansen (BH) 

Adm: Espen Olafsen  

44-06/22 Underskrift av protokoll fra styremøte nr 5/2022 /vedtak 

Referat godkjent og underskrevet. 

 

45-06/22 Føringer. 

Med bakgrunn i referatet fra styremøte 6 innkalles til møte om at NGSs  styre må gi 

Turneringskomiteen føringer før TB og TL utarbeides for 2023. 

 

Vedtak: Ekstra styremøte 20. september hvor denne utfordringen drøftes og føringer til TK defineres 

og formuleres. 

 

TB 2023  

Styreleder ga ordet til TK-leder og spurte om hva TK har behov for av føringer for utarbeidelse av 

Turneringsbestemmelsene. 

 

Asle P redegjorde i grove trekk for sesongen og ulik «utfordringer» og løfter frem «Vår største 

utfordring» som er å finne ut av hvordan vi skal foreta våre uttak til de ulike representasjonsoppgaver. 

 

«Vi må sende de beste spillerne» - men hvem er egentlig det?  

Hvem er de best brutto og hvem er de beste netto? 

 

Vi tar ut spillere til representasjonsoppgavene gjennom en tidsperiode fra 1. juni til 31. mai påfølgende 

år og vi må se om det er hensiktsmessig. 

Asle P: Vi har etter anmodning fra spillerne selv valgt å beholde uttak over to sesonger – har vi noe 

annet valg når tidspunktene for Europamesterskapene er som de er. 

 

Bente: Uttakstiden går over en for lang tidsperiode.  Ønsker at turneringene skal spilles så tett opp mot 

uttakstidspunktet.  

 

Vi må også vurdere tidspunkt for uttak. 

 

Skal spillere få anledning til å delta på flere rep-oppgaver? 

Økonomiske forutsetninger for å delta – hvordan skal det kompenseres for spillere som blir uttatt til 

flere oppgaver. 

Ola: En oppgave pr spiller er en bærebjelke i NSG som det vil være uheldig at vi rokker ved. 

Vi må bruke våre resurser på det brede lag av seniorer. 

 

Sportslige nivåheving 

Utfordringer fra et nytt nivå «sportsrelaterte» spiller på EGA-nivå. 

Er det en farbar vei å henvende oss til NGF og be om hjelp og  støtte til å håndtere dette nivået. 

Hvordan ønsker de å benytte våre turneringer 



 

 

Signe: Støtter forslag om å få ansvaret for EGA-spillerne over til NGF 

 

Bente: Legge elitespillerne i større grad til NGF, men vil vi da kunne stille krav om at disse skal være 

medlemmer av NSG? 

 

Tina: Golfvenninner og gutta i klasse 1, er i en betydelig stor grad opptatt av å få forståelse for at de 

driver med sport og at de bruker svært mye tid og ressurser på å kjempe for uttak til EGA lag. 

Dette er den eneste store oppgaven for damer, fordi de har for lavt hcp til Marisa Sgaravatti.) 

 

Konklusjon: Vi fortsetter støtten på 60%. Tar ønske om spillernes elitesatsing på alvor og bringe den 

til NGF. 

 
Vedtak: Sende e-post til NGF om at vi ikke lenger klarer å håndtere dette alene. 

 

Klasseinndeling 
Styret drøftet klasseinndeling og var innstilt på å la klassene slik de nå er få lov å fortsette for å sikre 

en kontinuitet over flere år uten endringer, da den synes å være godt mottatt blant medlemmene.  

(Vi har ingen negative kommentarer f.eks. til klasse 6. ei heller om banelengder.) 

 

Ola: Har fått tilbakemeldinger fra spillere som synes ikke det er noen god idé med aldersinndelte 

klasser. Det er for mange klasser og skjev fordeling av hvor mange som tas ut til ulike oppgaver fra 

hver enkelt klasse. 

 

Classic Tour («ordinære» hverdagsturneringer) er ikke lenger så populære. Vanskelig å peke på noen 

direkte årsak.  

Geir Dalen foreslår: Informere hyppigere om forstående turneringer. 

Egen informasjonsbolk: «Hvilken klasse skal du velge?» 

 

Asle P: Prøve med uttak på hverdager og «ordinære» Classic Tour i helger 

 

Oppsummering: Viderefører klassene, men dataene fra Ola sendes til TK. Informasjon til spillere om 

hvilken klasse de skal velge. Spillerne er også ansvarlig for å lese og sette seg inn i gjeldene TB.  

 

Premiering 

Styret ønsker å videreføring dagens premiering, med fundament i dagens fordelingsprinsipp. 

 

Geir: Forsøke å få flere uttak i regioner. 

 

Tidsplan for TB prosessen 

Jon:  

• Første utkast for TB legges frem for alle i dokumenter før årsmøtet slik at alle KKene kan 

forberede seg til årsmøtet 

• TB gjennomgang på årsmøtet med kommentarer fra KKer 

• Første styremøte etter årsmøtet går igjennom alle kommentarer sammen med TK-leder 

• TK-leder legger frem revidert TB for godkjenning for styret før første NSG turnering for året 

• TB skal baseres på «Fair Play» og like muligheter for både damer og menn 

• Åpenbare skrivefeil i TB, endres av TK-leder med info til styret 

 

Terminliste/turneringer 

Asle P: NSG sender ut invitasjon til alle klubber og ber om deres ønsker for turneringer i 2023 innen 

begynnelsen av november. 

 



Legger da inn forslag til finalespill, Lagmesterskap og lagseriefinale. 

 

Ta hensyn til NM og klubbmesterskap og internasjonale representasjonsoppgaver / mesterskap før vi 

disponerer terminlisten. 

 

Fortrinnsvis én uttaksturnering pr bane på Østlandet, men i region er det åpning til å ha flere.  

 

Geir: Vi kan gjøre mer ut av det skjema vi sender ut, engasjere KKene og gjøre et bedre innsalg.  

 

Høre med klubbene om de er interessert i en uttaksturnering på hverdag. 

 

Asle P: Det blir dårligere og dårligere arrangement fra klubbenes side. Kan dette løses ved å gi 

klubben et arrangementshonorar. 

Da relatert til hvor mange spillere som deltar. 
 

Hva skal vi ha for det honoraret: Starter, scoremottak, marshal/banevert og ev. forcaddies. Det ble ikke 

diskutert noen sum på styremøtet, men tidligere hadde vi 20 kr pr spiller – er dette ok som en føring? 
 

Jon: Styret må være godt informert om status og fremdrift for terminlisten. Dette som en sikkerhet for 

å få opp en best mulig korrektur. 

 

Sissener Pairs videreføres som i 2023. 

 

46-06/22 NSG Invitational for styret 

Vedtak:  Styret er invitert til Invitational som et styremøte og at godtgjørelse på lik linje med et 

ordinært styremøte etter en e-postrunde tidligere i september.  

Etter møtet blir det informasjon og dialog med KKer. 

 

47-06/22 Eventuelt  

Kompensasjon Molde vedrørende avlysning av Lagmesterskap på grunn av været. 

 

Odd Einar Gussiaas spør: Klubben spør om de får noen form for kompensasjon i forhold til at det ble 

avlyst i helgen?  Ekstra innkalt betjening som må lønnes f.eks. 

 
Vedtak: Kompensasjon Arrangementshonnoraret er kr 4.000,- innvilget. 

 

Tur til Portugal  

Styret finner det ugreit at de ikke kjenner til den ordning reiseleder har opp mot Koment. 

Det er ikke definerte i kontrakten med Koment at NSG skal ha reiseledere, og styret har ikke blitt kjent 

med at men reiseledere har vært med fra NSG til Portugal.  

Følgelig hadde DL meldt seg på turen for å fungere som reiseleder, men styret aksepterer ikke at 

Koment betaler en reisepakke på kr 16.450,- men er villig til å betale en godtgjørelse, med tilhørende 

skattetrekk og tillegg av sosiale kostnader. 

DL påpeker at dette er en jobbreise og ikke underlagt beskatning og at hele dette saksforholdet er 

grundig drøftet i en tilsvarende episode tidligere i år. 

DL trekker seg som følge av dette fra turen.  

Styreleder fastholder at det ikke er beskrevet i vår intensjonsavtale mellom NSG og Koment at NSG 

skal ha med reiseleder men er åpen for en løsning for en NSG reiseleder som stiller opp frivillig og 

som godtar at godtgjørelsen blir innrapportert og beskattet i forhold til regelverket. 

Styreleder skal ta kontakt med Inger Thorp om bruk av reiseleder. Før samtalen med Inger ble 

styreleder informert om at intensjonsavtalen ikke lenger var gyldig av DL. Inger avkreftet dette og 

informerte styreleder om at hennes sjef ville ringe opp styreleder. Styreleder hadde en telefon samtale 

med Inger sin sjef som sier at det ikke er forventet fra Koment at NSG skal stille noen reiseleder under 

NSG Indian Summer Tour. Styret ble informert og styreleder anser saken som avsluttet. Geir Dalen og 

en som ønsket å være anonym hadde ytret ønske om å stille som reiseleder, ble informert om dette. 



 

Jannicke Bakken 

DL informerer styret: Billettrøbbel fra Lufthansa for Jannicke Bakken ifb med EGA lag. 

 

 
Kommende styremøter 2022 

 

Styremøte 6 – 11. oktober 2022 

Styremøte 7 – 13. desember 2022 

 

Styremøte 1 – 24. januar 

 

Årsmøte 18. februar– Gardermoen? (forslag)  

Styremøte 2 – 19. februar (forslag) 
 

 

______________________________ _________________________________ 

Jon Ragnar Krogstad   Tina Lindvall Selstad 

 

 

______________________________ ______________________________ 

Geir Dalen                         Signe Høstbjør 

 

 

______________________________ ________________________________  

Asle Petter Johansen   Ola Bøe 
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